
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 15. juni 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål AP
Hvad mener ministeren om, at en række af landets førende misbrugseksper-
ter er meget bekymrede for det markante fald i antallet af visitationer til døgn-
behandling, fordi visitationen er faldet med 58 procent siden 2007, hvor kom-
munerne overtog ansvaret for den kommunale døgnbehandling? Og hvilke ini-
tiativer udover en drøftelse med KL forventer ministeren at tage for at forbedre
behandlingsmulighederne for stofmisbrugere?
Der henvises til artikel i Politiken den 11. juni 20 17 ”Røde partier vil hive Mer-
cado i samråd om kritiseret misbrugsbehandling”.
http://politiken.dk/indland/art5990688/R%C3%B8de-partier-vil-hive-Mercado-i-
samr%C3%A5d-om-kritiseret-misbrugsbehandling

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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